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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2115 Importmoms

Problemet med inlåsning av importmoms har varit välkänt för regeringen en 
längre tid, och ett färdigt förslag till lagändring har funnits hos 
Finansdepartementet i över ett år utan att regeringen har agerat i frågan. Denna 
olyckliga situation, som har sin grund i svensk implementering och tillämpning 
av EU-regler, riskerar nu att förvärras i spåren av brexit, samtidigt som våra 
konkurrentländer undviker motsvarande inlåsningseffekt. I praktiken innebär 
tillämpningen att import blir 25 procent dyrare även vid misstag som 
självrättas. Denna tillämpning är direkt olämplig, och såväl Skatteverket som 
nio olika företagsorganisationer och handelskamrar har i SvD i februari 
framhållit behovet av lagändring. Regeringen har dock fortsatt varit passiv i 
frågan.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att åtgärda denna inlåsningseffekt? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-10
Besvaras senast
2021-03-17 kl. 12.00


